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استاندار هرمزگان :  

مدیران پروازی باید از چرخه 
مدیریت هرمزگان حذف شوند

اقتصاد کیش-    دبیرستاد امربه معروف و نهی از منکر هرمزگان گفت: مدیران پروازی 
باید از چرخه مدیریت هرمزگان حذف شوند. 

حجت الاسلام کریمی در خصوص عدم استقرار برخی از مدیران در استان، با اشاره 
به اینکه یکی از مطالبات مردم هرمزگان برکناری مدیران پروازی است، اظهار کرد: در 
خصوص عدم استفاده از مدیران پروازی در خواست های زیادی از ستاد امربه معروف 

و نهی از منکر هرمزگان مطالبه شده است.
وی افزود: یکی از مطالبه هایی که در ماه های اخیر از ستاد امربه معروف و نهی از منکر 
درخواست شده است، عدم بکارگیری مدیران پروازی و اولویت دهی به نیروهای بومی 
است، زیرا مدیران پروازی که هیچ گونه تعلق خاطری به این استان ندارند، باعث بروز 

مشکلاتی برای مردم به ویژه جوانان شده است.
کریمی اضافه کرد: مدیران باید ملزم شــوند به طور تمام وقت در محل خدمت خود 
حضور داشته باشند. هیچ دلیلی برای حضور نداشتن مدیران در استان وجود ندارد، 
جای این سوال است که این مدیران در تهران چه می کنند و چرا به وظایف خود نسبت 

به استان هرمزگان توجهی ندارند.
وی بیان کرد: مدیری که در تهران بخواهد برای صنعت هرمزگان که قطب اقتصادی 
کشور است، تصمیم گیری کند، خیلی متفاوت است با مدیر با سابقه ای که در میدان 
حضور دارد؛ به همین دلیل مدیر پروازی نه تنها در صنعت بلکه در هیچ بخشی از استان 

نباید وجود داشته باشد.
کریمی خاطرنشان کرد: هرمزگان یکی از شاخص ترین استان های تولید کننده ثروت 
برای کشور است و از لحاظ تولید ثروت همیشه در بین استان های درآمدزا قرارداد ولی 

از لحاظ دریافت بودجه بین استان های محروم کشور قرار دارد.
دبیرستاد امربه معروف و نهی از منکر هرمزگان در پایان عنوان کرد: در استان هرمزگان 
افراد تحصیل کرده مختلف با استعدادهای متفاوت و با تحصیلات عالیه وجود دارد؛ لذا 

ضرورتی برای حضور مدیران پروازی در هرمزگان وجود ندارد.

دبیرستاد امربه معروف و نهی از منکر هرمزگان:

مهدی دوستی  در شورای مسکن استان هرمزگان پس 
از ارائه گزارش روند پیشرفت طرح نهضت ملی مسکن 
از سوی مدیران مربوطه، با ابراز نگرانی از روند اجرای 
این طرح بسیار مهم اظهار کرد: مهم ترین برنامه دولت 
سیزدهم ساخت مسکن برای مردم است و در این زمینه 
برنامه ریزی مناسبی صورت گرفته است تا بتوان با جبران 

ضعف گذشته در حوزه مسکن، مردم را خانه دار کرد.
وی با اشــاره به امید مردم به اجرای ســریع این طرح 
گفت: مردم در حال حاضر به خانه دار شــدن امیدوار 
شــده اند و با توجه به اینکه کارهای خوبی در حوزه 
تخصیص زمین در استان صورت گرفته باید کارها با 

سرعت بیشتری انجام شود.
نماینده عالی دولت در هرمزگان با بیان اینکه از آخرین 
جلســه شورای مسکن تاکنون ۲ هفته گذشته است، 
گفت: پیشــرفت کار در برخی شهرستان ها مطلوب 
نیســت و برخی شهرســتان ها در این زمینه ضعیف 

عمل کرده اند.
دوســتی ادامه داد:با توجه به وعده دولت در اجرای 
این طرح بســیار مهم، همه مدیــران ادارات مرتبط با 
این طرح و فرمانداران موظف هستند عملکرد خود را 
ارتقا ببخشــند و با تلاش مضاعف روند اجرای طرح 

را تسریع کنند.
مطابق دستور استاندار هرمزگان برای رسانه ای شدن 
عملکرد فرمانداران شهرستان های مختلف استان در 
حوزه مسکن، مطابق آخرین ارزیابی صورت گرفته 
و در حال حاضر شهرستان بندرعباس با کسب امتیاز 
۵۰ در رده نخســت اجرای طرح نهضت ملی مسکن 

قرار دارد.
شهرستان های میناب با امتیاز ۴۶، حاجی آباد با امتیاز 
۴۳، بندرلنگه با امتیاز ۴۳، رودان با امتیاز ۲۶، بستک با 
امتیاز ۲۵، بندرخمیر با امتیاز ۲۴، سیریک با امتیاز ۲۲، 
جاســک با امتیاز ۲۰، پارسیان با امتیاز ۱۳ و بشاگرد با 
امتیــاز ۶ در رده های بعدی اجرای طرح نهضت ملی 

مسکن قرار دارند.
همچنیــن ایــن هفته بــا توجه به اعــلام عملکرد 
شهرســتان ها، ۴ معاون فرماندار و ۴ مدیر مســکن و 
شهرسازی شهرستان به دلیل عملکرد کمتر از انتظار 

تذکر قانونی دریافت کردند.

مدیران با تلاش مضاعف روند احداث 
طرح ملی مسکن را سرعت دهند

        اقتصاد کیش -     استاندار هرمزگان 
با ابراز نارضایتی از پیشرفت کار احداث 
طرح ملی مسکن در برخی شهرستان های 
استان گفت: همه مدیران اجرایی مرتبط به 
این طرح باید با تــاش مضاعف روند 

اجرای آن را سرعت ببخشند.

نیروگاه بندرعباس برای تامین برق 
تابستان مهیا شد

اقتصــاد کیش- مدیرعامل نیروگاه بندرعباس گفت: این نیروگاه با انجام تعمیرات 
دوره ای واحدهــای گازی و بخار، با توان کامل عملی خود را مهیای پیک تابســتان 

۱۴۰۲ می کند.
داریوش محمودی  افزود: هم اکنون ســه واحد بخار و ۲ واحد گازی، در مدار تولید 
قرار دارند و واحد شماره چهار بخار، آخرین مراحل تعمیرات اساسی خود را سپری 

کرده است.
وی بیان کرد: هم اکنون واحد شماره سه نیروگاه بندرعباس نیز که برای انجام تعمیرات 
دوره ای از مدار خارج شده بود، پس از اتمام عملیات به شبکه سراسری برق متصل شد.

مدیرعامل نیروگاه بندرعباس خاطرنشان کرد: در این عملیات، لایروبی شماره پنج، 
بازدید یاتاقان شماره چهار، توربین )LP(، تعویض سیل های لانگستروم، شستشوی 
لوله های هر دو ساید کندانسور توسط دستگاه جت پرشر و تعویض والوهای آب اسپری 

ریهیت طبقه پنجم انجام شد.
محمودی ادامه داد: در بخش های دیگر نیز، کار بر روی ادوات ابزار دقیقی بویلر و ادوات 
کنترلی دمپرهای ورودی و خروجی لانگستروم، برش کاری و جوش کاری تعداد سه 
عدد از لوله های واتروال بین طبقه ۲ و سه در محفظه ویندباکس، رفع اشکالات اعلام 
شده توسط بهره برداری در بخش های بویلر و توربین و سرویس و بازدیدهای دوره ای 

و پرمیت های واحد طبق برنامه زمان بندی  به پایان رسید.
وی یادآورشد: مدت زمان انجام این عملیات ۲۰ روز بود که پس از به مدار آمدن این 

واحد، ۲۷۰ مگاوات ساعت انرژی به شبکه سراسری افزوده شد.
نیــروگاه بندرعباس با چهــار واحد بخاری و ۲ واحد گازی با ظرفیت یکهزار و ۳۲۰ 
مگاوات به عنوان بزرگ ترین نیروگاه جنوب  شرق کشور، نقش بسزایی در پایداری 

شبکه برق سراسری و تامین برق استان هرمزگان دارد.

برگزاری دومین رویداد ایده پردازی 
فرهنگی اجتماعی سواحل کشور 

اقتصاد کیش-   دومین رویداد ایده پردازی با موضوع فرهنگی و اجتماعی سواحل 
کشور در بندرعباس برگزار شد. 

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان در تشریح این خبر، گفت: هفت گروه ایده 
پرداز از استان های تهران، خراسان رضوی، آذربایجان شرقی و هرمزگان در این رویداد 

باهم رقابت کردند.
اســمعیل جهانگیری با بیان اینکه این ایده ها با هزینه کم و دسترســی بالا برای نشاط 
خانواده ها قابلیت اجرا دارد، تصریح کرد: در پایان این رویداد پس از داوری سه طرح 

برگزیده شد.
وی با اشاره به اینکه در این رویداد فرهنگ عمومی ساحل نشینان به عنوان الگو برای ایده 
پردازی مورد بررسی قرار گرفت، اظهار کرد: برترین و بهترین ایده تفریحات ساحلی 
ایرانی-اسلامی به هفت استان ساحلی برای بهره برداری و غنی سازی استفاده از ساحل 

برای جذب گردشگر فرستاده می شود.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان در پایان عنوان کرد: باید از همه ظرفیت های 

دریا و ساحل برای افزایش نشاط در جامعه استفاده شود

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان  اعلام کرد:

فرصت دهی شهرداری بندرعباس 
برای تبدیل آراء تخریب به جریمه

اقتصاد کیش-    قائم مقام شهردار بندرعباس گفت: با توجه به قوانین جدید بودجه 
ای، امکان تبدیل برخی آراء تخریب صادره از کمیســیون ماده صد به جریمه نقدی 

فراهم شده است. 
جعفر بهاری میمندی افزود: بر اساس تبصره های ذیل ماده صد قانون شهرداری ها هر 
گونه ساخت و ساز در شهرها باید با مجوز شهرداری باشد و در مواردی که مجوزهای 
لازم گرفته نشده و رای کمیسیون ماده صد به تخریب ساخت و ساز بوده است، امکان 

تبدیل رای تخریب به جریمه نقدی فراهم شده است.
وی بیان کرد: با توجه به تصویب تبصره ۶ بند )ت( در قانون بودجه امسال مبنی بر تعین 
تکلیف آراء صادر از کمیسیون های ماده صد قانون شهرداری ها برای ساختمان هایی 
که بدون پروانه یا مخالف مفاد پروانه ساخته شده و دارای رای قطعی قبل از پایان سال 
۱۴۰۰ است فرصتی برای پرداخت نقدی ۱۰۰ درصدی عوارض و جرایم در مهلت 

مقرر حداکثر تا ۳۰ دی ماه ۱۴۰۲ در نظر گرفته شده است.
بهاری میمندی تصریح کرد: کمیته تخصصی به همین منظور در شهرداری بندرعباس 
تشکیل شده که مالکان و افراد متقاضی می توانند درخواست های خود برای تبدیل آراء 
تخریب به جریمه نقدی را به مناطق چهارگانه مختلف شهرداری بندرعباس ارائه کنند 

تا بررسی و در این زمینه تصمیم گیری شود.
قائم مقام شهردار بندرعباس اضافه کرد: این فرصت ویژه برای مشمولان آرای تخریب 
است که تمدید نمی شود و درآمد حاصله از این موضوع نیز فقط برای توسعه حمل و 

نقل عمومی هزینه خواهد شد.

قائم مقام شهردار بندرعباس خبرداد:

بستک هرمزگان منطقه آزمایشی 
تولید پروتئین سفید کشور می شود

اقتصاد کیش-    ریبس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست مجلس از اختصاص 
یارانه برای نهاده های دامی خبر داد و گفت: شهرستان بستک هرمزگان به عنوان منطقه 

پایلوت)آزمایشی( تولید پروتئین سفید در کشور معرفی می شود.
محمد جواد عسکری  در نشست با فعالان بخش کشاورزی شهرستان بستک تاکید کرد: 
تلاش داریم تا شهرستان بستک در استان هرمزگان را به عنوان منطقه پایلوت )آزمایشی( 
تولید پروتئین سفید معرفی کنیم، چرا که این شهرستان با توجه به شرایط ویژه ای که 

داراست به عنوان منطقه پیرو در تولید مرغ فعالیت دارد.
وی با اشــاره به آماده ســازی زیرساخت های کشور در راســتای کاهش آسیب به 
تولیدکنندگان تبیین کرد: اختصاص یارانه به نهاده های دامی یکی از راهکارهای کاهش 
هزینه تولید و در نهایت کاهش قیمت گوشت و مرغ مصرفی کشور است که به زودی 

اعمال می شود.
رییس کمیســیون کشاورزی مجلس همچنین با اشاره به اینکه امنیت غذایی یکی از 
مهم ترین چالش های جامعه بشری است، اظهار کرد: امروز هر کشوری در قالب این 

چارچوب حرکت نکند، دچار مشکلات جدی خواهد شد.
ریبس کمیسیون کشاورزی، آب و محیط زیست مجلس ادامه داد: اقلیم بسیار ارزشمند 
کشور و تولید محصولات متنوع باتوجه به آمارهای بهره برداران در این بخش، صنعت 
کشاورزی را به عنوان یکی از مهم ترین بخش های اقتصادی کشور تبدیل ساخته است.
وی تصریح کرد: در بحث برنامه هفتم توسعه نگاه ما بر این است تا خلاء های جامعه 

را در این بخش پوشش دهیم.
عسکری با بیان اینکه در حوزه قانونگذاری نیز در بدو ورود به مجلس، تمام قوانین را 
به روز رسانی کرده ایم، خاطرنشان کرد: معتقدیم در این بخش اگر هزینه ای شود، از 

هزینه کرد در بخش بهداشت و درمان صرفه جویی خواهد شد.
وی کشاورزی را محور توسعه و رکن اصلی توسعه هر جامعه ای دانست و عنوان کرد: 
سنجش ایرادات در برنامه پنجم توسعه از نخستین اقدام های کمیسیون کشاورزی، آب، 
محیط زیست و هواشناسی مجلس است و از تمامی دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی 

و همچنین کشاورزان با تجربه جهت تدوین برنامه توسعه نظرخواهی خواهد شد.
عســکری با بیان اینکه کمیسیون کشــاورزی، آب، محیط زیست و هواشناسی در 
ســال ۱۴۰۲ برنامه حمایت جدی و با قدرت از بخش تولید را در دســتورکار دارد، 
گفت: تا زمان حضورم در این جایگاه به عنوان ســرباز به وظایفم تا آخرین لحظه 

عمل خواهم کرد.

رییس کمیسیون کشاورزی مجلس: نخستین مرکز خدمات مشاوره فناورانه 
شیلات و آبزی پروری هرمزگان 

راه اندازی شد
اقتصاد کیش-       رییس جهاددانشــگاهی هرمزگان گفت: نخستین مرکز خدمات 
مشاوره فناورانه شیلات و آبزی پروری کشور در توسط واحد دانشگاهی با زمینه فعالیت 

رفع مسائل و ارتقای این صنعت راه اندازی شد.
محمد دلپسند در دیدار با مدیرکل شیلات استان هرمزگان افزود: با توجه به نیاز این 
استان در حوزه شیلات و آبزی پروری مرکز خدمات مشاوره فناورانه شیلات و آبزیان 
توســط جهاددانشــگاهی راه اندازی شده که فعالیت خود را طی چند روز آینده آغاز 
می کند و امیدواریم بتوانیم خدمات خوبی در این عرصه در استان و حتی کشور بدهیم.

وی ادامه داد: این مرکز را می توان نخستین مرکز خدمات مشاوره فناورانه شیلات و 
آبزی پروری در کشور دانست که امیدواریم بتوانید گام موثری در بهبود و ارتقاء صنعت 

آبزی پروری و رفع مسائل این حوزه در هرمزگان و به تبع آن در کشور برداریم.
رییس جهاددانشگاهی هرمزگان با اشاره به ضرورت ورود نوآوری در صنعت آبزی 
پروری، اضافه کرد: به منظور رفع موانع و مســائل حوزه شــیلات جهاددانشگاهی 
استان هرمزگان آمادگی برگزاری رویداد های استارتاپی شیلاتی و همچنین سلسله 
نشســت های تخصصی برای احصاء مشکلات و معضلات موجود در این صنعت 
با حضور صاحب نظران و متخصصین و ارائه راهکارهای اجرایی و عملیاتی جهت 

حرکت به سمت نوآوری این صنعت و بهره مند شدن از ایده های نوین را دارد.
دلپسند به بررسی طرح تولید میکرو و ماکرو جلبک ها و ایجاد ارزش افزوده از تولید 
فرآوری جلبک ها توسط معاونت پژوهشی جهاددانشگاهی استان اشاره کرد و گفت: 
جهاددانشگاهی آمادگی همکاری در فراهم سازی و خدمات مشاوره ای در زمینه تولید 

مکمل غذای دام و طیور و سایر فراورده ها از جلبک های دریایی را دارد.
وی بیان کرد: صنایع غذایی کشور به رشد مورد نیاز در حوزه آبزیان نرسیده است و 
چنانچه فرآوری محصولات دریایی به درستی انجام شود؛ شاهد قرار گرفتن بیشتر این 

محصولات در سبد خانوارها خواهیم شد.
مدیرکل شیلات هرمزگان نیز در این دیدار راه اندازی مرکز خدمات مشاوره فناورانه 
شیلات و آبزیان جهاد دانشگاهی را گامی در کاهش مسائل و مشکلات صنعت آبزی 

پروری دانست.
مســعود بارانی افزود: این مرکز می تواند موجب تحولات خوبی در عرصه صنعت 
شیلات و آبزی پروری استان و بتع کشور و همچنین با برگزاری نشست های تخصصی 
با حضور متخصصین در سطح ملی و بین المللی جهت انتقال تجربه و دانش و ارائه 
راه کارهایی نوین جهت رفع مشــکلات و معضلات در این صنعت با همکاری آن 

مجموعه داشته باشد.

قشم یکی از ظرفیت های مهم شیلاتی کشور است
اقتصاد کیش-    مدیرکل امور صید و صیادی سازمان 
شیلات ایران گفت: صید و صیادی در شهرستان قشم 
از دیرباز جایگاه ویژه ای داشــته است و خوشبختانه 
شیلات هرمزگان در این شهرستان توانسته همگام با 
پیشرفت در بخش آبزی پروری، فعالیت های صید و 

صیادی در قشم را نیز ارتقا دهد. 
رضا عباسپور نادریدر خصوص بازدیدش از کارخانه 
ماهی خشک کنی در قشم، با بیان اینکه قشم یکی از 
ظرفیت های مهم شیلاتی کشور به ویژه در حوزه صید 
و صیادی است، افزود: این کارخانه ماهی یکی از مراکز 
در تکمیل زنجیره ارزش صید و ایجاد ارزش افزوده 
صید است که خوشبختانه اقدامات خوبی در این زمینه 

انجام داده است.
وی اظهار کرد: در این کارخانه ماهی صید شده متوتا 
که ماهی های ریزی است پس از عمل آوری و خشک 
شــدن با ارزش افزوده مناسب به بازار های داخلی و 
خارجی صادر می شود که یکی از زنجیره های مهم 

ارزش افزوده صید است.
عباسپور ادامه داد: در این کارخانه ماهی متوتا خشک 
بسته بندی شده، میگوی خشک بسته بندی شده تولید 

می شود.
عباس پور نادری تصریح کرد: ماهی مورد استفاده در 
این محصولات ماهی متوتا اســت که در کشورهای 
شرق آسیا مانند سریالنکا و ژاپن از بازار بسیار خوبی 

برخوردار است.
وی با بیان اینکه بیان اینکه صید و صیادی در شهرستان 
قشم از دیرباز جایگاه ویژه ای داشته است و خوشبختانه 
شیلات هرمزگان در این شهرستان توانسته همگام با 
پیشرفت در بخش آبزی پروری، فعالیت های صید و 

صیادی در قشــم را نیز ارتقا دهد، عنوان کرد: فعالیت 
۱۴ تعاونی صیادی، فعالیت چهار بندر صیادی، فعالیت 
بالغ بر ۲۰ مرکز تخلیه صید و تنوع بالای گونه ای که 
منجر به روش هــای صید مختلف در صیدگاه های 
متعددی شــده است، تنها بخشی از فعالیتهای حوزه 

صید و صیادی شیلات در شهرستان قشم است.
مدیر کل امور صید و صیادی ســازمان  شیلات ایران 
اعلام کــرد: اعلام کرد: این شهرســتان همچنین با 
برخورداری از رتبه اول صید ساردین ماهیان توانسته 
سالانه حدود ۷۰ هزار تن صید سطح زیانِ ریز، حدود 
۱۰ هزار تن سطح زیانِ درشت و همچنین صید قابل 

توجهی از  میگو و سایر آبزیان داشته باشد.
در ادامه معاون صید و بنادر ماهیگیری شیلات هرمزگان 
گفت: آبزیان مورد نظر شامل ماهی و میگوی خشک 
شده به روش صنعتی و بسته بندی شده است که در 

گذشته خشک کردن این محصولات به صورت سنتی 
و در معرض نور آفتاب، میزان خشک شدن محصول 
حدود ۵۰ درصد صورت می گرفت که علاوه بر پایین 
آمــدن ارزش غذایی آلودگی های محیطی نیز باعث 
پایین آمدن کیفیت آن می شــد و اکثرا به عنوان کود 

مورد استفاده قرار می گرفت.
جوانمرد تصریح کرد: در این کارخانه به روش صنعتی، 
علاوه بر حفظ ارزش غذایی بالای این محصولات و 
به حداقل رساندن میزان آلودگی محصول تولید شده 
با میزان خشک شدن تا ۸۰ درصد  و باالاتر میسر است.

وی افزود: مزایای بهداشتی، بهبود سلامت،کاهش 
وزن، تقویــت دندان و اســتخوان با توجه به میزان 
بالای کلســیم، ارزش غذایی بســیار بالا، سلامت 
پوســت، سلامت چشم و غیره از جمله مزایای این 

ماهی است.

مدیرکل امور صید و صیادی سازمان شیلات ایران:

از ۱۱ ماکت لنج چوبی بادبانی در روستای گوران 
رونمایی شد

اقتصاد کیش-     از ۱۱ ماکت لنج چوبی بادبانی و طرح 
ساخت شناور ترتری در موزه باز دریانوردی روستای 

گوران رونمایی شد. 
ادریس راموز معاون فرهنگی، اجتماعی و گردشگری 
سازمان منطقه آزاد قشم  ازموزه باز دریانوردی گوران 
به عنــوان یک مرکز مشــارکتی و آموزشــی یادکرد 
و گفت: هــر لنجی که در این موزه دیده می شــود، 
روایتگر داستانی از سفرهای پرفرازونشیب است که 
باید به عنوان فرصتی گردشــگری و یک تمِ پارک در 
کنار ســایتی آموزشی برای انتقال دانش لنج سازی به 

نسل های جدید به آن نگاه کرد.
ایــوب زارعی، مدیر میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دســتی ســازمان منطقه آزاد قشم نیز در این 
مراسم، ضمن تقدیر از فعالان گردشگری و مسوولان 
روستای گوران برای توسعه صنعت گردشگری برپایه 
حفظ میراث تاریخی گفت: یکی از مهم ترین تائیدات 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم نیز سیاست گذاری 
رشد و توســعه برپایه آموزش های منطبق بر دانش 

بومی و سنتی است.

وی ادامــه داد: موزه بــاز دریانوردی گوران، ظرفیتی 
اســت که متعلق به همه اهالی این روستا است و در 
سایه مشارکت، احترام به محیط زیست، تکیه بر دانش 
بومی، نوآوری، توجه به هویت دیداری و برندسازی، 
به مرحله ای رسیده که می تواند به اقتصاد روستا کمک 

کند.
زارعی افزود: نهادسازی و ساخت شبکه ای از همیاران 
برای دستیابی به رشد روستا در گوران، الگویی برای 
ســایر روستاها در حوزه کارهای مشارکتی و جمعی 

است. 


